
Protokół Nr 29/20 
z posiedzenia Komisji 

w dniu 16 grudnia 2020 roku 

W posiedzeniu w trybie zdanym udział wzięli: 

1. IRENEUSZ BALCER - Przewodniczący Komisji 

2. BARBARA BURY 

3. IWONA SIKORSKA 

4. JAROSŁAW TADYCH 

5. MAREK CHART 

6. AGNIESZKA SEYDAK 

z uczestnictwem: 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów otworzył posiedzenie o godz. 09.16. 

i powitał zebranych, następnie przedstawił porządek obrad. Zaproponował jego 

rozszerzenie poprzez dodanie podpunktu d) uchwalenia zmian w Wieloletniej 

Prognozy Finansowej. 

1. Sprawozdania Komisji Budżetu i Finansów za 12 miesięcy 2020 roku 

2. Zaopiniowanie uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały w sprawie ustalenia opłat na 2021 rok za usuwanie pojazdu z 

drogi i jego przechowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w 

przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu, 

b) zmiany uchwały dotyczącej określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu 

Sępoleńskiego, wraz ze wskazaniem wysokości tych środków na rok 2020, 

c) uchwalenia zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2020 rok, 

d) uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

3. Sprawy wniesione. 

4. Zakończenie. 

Członkowie Komisji zmianę porządku obrad przyjęli jednogłośnie. 
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Ad. 1. 

Przewodniczący Komisji Sprawozdanie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w 

Sępólnie Krajeńskim za rok 2020 

Komisja w roku 2020 pracowała zgodnie z „Planem pracy stałych komisji" 

zatwierdzonym uchwałą nr XVIII/92/2020 w dniu 31 stycznia 2020 roku. 

1. Ireneusz Balcer - Przewodniczący Komisji 

2. Agnieszka Seydak - Z-ca Przewodniczącego Komisji 

3. Iwona Sikorska - członek Komisji 

4. Barbara Bury - członek Komisji 

5. Jarosław Tadych - członek Komisji 

6. Marek Chart - członek Komisji 

Komisja w roku 2020 pracowała zgodnie z „Planem pracy stałych komisji" 

zatwierdzonym Uchwałą Rady Powiatu . Odbyła 14 posiedzeń. Komisja spotykała się 

regularnie przed każdą Sesją Rady Powiatu sępoleńskiego, celem zaopiniowania 

projektów uchwał w sprawie zmian w budżecie na rok 2020 oraz zmian w WPF 

2020roku. Poza tym Komisja : 

• w miesiącu styczniu opracowała i przyjęła plan pracy na rok 2020 i 

przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Finansów za 

2019 rok.. 

• w miesiącu lutym przyjęła informację nt. kosztów działalności internatu przy 

CKZ i U w Więcborku. 

• w miesiącu kwietniu zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

programu postępowania naprawczego dla Powiatu Sępoleńskiego na lata 

2020 - 2022 oraz projekty uchwał w sprawie ustalenia zasad udzielania 

dofinansowań osobom niepełnosprawnym oraz uprawnionym podmiotom ze 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, do 

zadań powiatu z zakresu rehabilitacji społecznej osób niepełnosprawnych w 

2020 r. i uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 
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środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla 

Powiatu Sępołeńskiego, wraz ze wskazaniem wysokości tych środków na 

rok 2020 r. 

• w miesiącu maju zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu 

sępołeńskiego za rok 2019 wraz ze sprawozdaniem 

finansowym. Zaopiniowanie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

zarządowi powiatu oraz analizowała koszty działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie, DPS, WTZ Centrum Administracyjnego DDD z 

siedzibą w Więcborku i Rodzinnego Domu Dziecka w Wąwelnie. 

• w miesiącu czerwcu analizowała wydatki powiatu związane z działalnością 

spółki NOVUM-MED i wyraziła zgodę na podwyższenie kapitału 

zakładowego NOVUM-MED spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w 

Więcborku prowadzącą Szpital Powiatowy im. dr A. Gacy i dr J. Łaskiego 

NZOZ w Więcborku . 

• w miesiącu sierpniu przyjęła informacja o poniesionych wydatkach w 

związku z przygotowaniem szkół do nowego roku szkolnego i przyjęła 

uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych dla Powiatu Sępołeńskiego, wraz ze wskazaniem 

wysokości tych środków na rok 2020. 

• w wrześniu zaopiniowała uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia 

porozumienia pomiędzy Powiatem Sępoleńskim i Powiatem Nakielskim w 

zakresie powierzenia zadania organizacji publicznego transportu 

zbiorowego. Przyjęła sprawozdanie Zarządu Drogowego w Sępólnie Kr. z 

wykonanych remontów dróg w roku 2019 i pierwszym półroczu 2020 r. 

Zatwierdziła sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu sępołeńskiego za I 

półrocze 2020 r. Zaopiniowała uchwały w sprawie uchylenia uchwały w 

sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego i podjęcia uchwały w 

sprawie emisji obligacji Powiatu Sępołeńskiego oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. 
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• w październiku zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu 

Sępoleńskiego, wraz ze wskazaniem wysokości tych środków na rok 2020 . 

• w listopadzie przyjęła uchwałę w sprawie ustalenia opłat na 2021 rok za 

usuwanie pojazdu z drogi i jego przechowanie na parkingu strzeżonym oraz 

wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji 

usunięcia pojazdu. 

• w grudniu na wspólnym posiedzeniu Komisji wraz z Komisją Zdrowia i 

Pomocy Społecznej Komisją Infrastruktury i Gospodarki, Komisją 

Edukacji...przyjęła projekt uchwały w sprawie uchwalenia WPF i projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu na 2021 r. i przedstawiła 

sprawozdania Komisji Budżetu i Finansów za 12 miesięcy 2020 roku. 

Ad.2a. 

Andrzej Marach Wicestarosta przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie ustalenia opłat na 2021 rok za usuwanie pojazdu z drogi i jego 

przechowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku 

odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu, ustalenia opłat na 2021 rok 

za usuwanie pojazdu z drogi i jego przechowanie na parkingu strzeżonym oraz 

wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia 

pojazdu. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Andrzej Marach Wicestarosta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na podpisanie przez Powiat Sępoleński umowy o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych o charakterze 

użyteczności publicznej. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad.2.b. 
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Elżbieta Maziarz-Rudnik Dyrektor PCPR w Więcborku przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia zadań, na które przeznacza 

się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu 

Sępoleńskiego, wraz ze wskazaniem wysokości tych środków na rok 2020. 

Przewodniczący Komisji zwrócił uwagę na ważną pomoc skierowana szczególnie dla 

dzieci. Ma nadzieje, że w nowych budżetach dofinansowania będą jeszcze wyższe. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 2 c. 

Małgorzata Masiłkin Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie na 2020 r. 

Przewodniczący Komisji I. Balcer zapytał o koszt ogólny dokumentacji mostu przez 

rzekę Sępolenkę. Łączny koszt wyniósł 138 tys. zł. 

M. Masiłkin Skarbnik Powiatu oszczędności z zakupu sprzętu mieszczą się w 

dokumentacji. Wydatki przesunięte zostały na przyszły rok. Koszt wykonania 

projektu nie jest jeszcze znany. 

Radni jednogłośnie zaopiniowali zmiany w budżecie. 

Małgorzata Masiłkin Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Radni jednogłośnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Ad. 3 

Małgorzata Masiłkin Skarbnik Powiatu przedstawiła autopoprawki do projektu 

budżetu na 2021 r. i Wieloletniej Prognozy Finansowej z uwzględnieniem opinii RIO 

dotyczących realizacji programu postępowania naprawczego. Zmieniono wstęp w 

opisie zał. nr 12, dopisano informację odnośnie programu postępowania naprawczego 

zgodnie ze wskazaniem RIO. 

Radna B. Bury zapytała, czy jakieś projekty zostały wpisane do budżetu ? 

Starosta Sępoleński Jarosław Tadych poinformował, że trzy wnioski drogowe prnie 

zostały zakwalifikowane ( Kamień, Nowy Dwór i Lipka). Do 28 grudnia jest drugie 

rozdanie, składamy tam dwa wnioski : zagospodarowanie 600-lecia w Więcborku na 

1.630.000 zł oraz budowa boiska wielofunkcyjnego na terenie LO w Sępólnie Kraj. 

Radna B. Bury zapytała, czy były wznowione wnioski na drogi powiatowe. 
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Starosta Sępoleński składamy nowe wnioski, nie powielamy tych samych. 

Radna I. Sikorska wspomniała, że nie było środków odwoławczych. Odnosi 

wrażenie, że reguł odnośnie zakwalifikowani wniosków nie były czytelne. Nie było 

informacji zwrotnej dlaczego wnioski nie zostały zakwalifikowane. 

Małgorzata Masiłkin Skarbnik Powiatu odpowiedziała na wcześniej zadanie 

pytanie. Koszt dokumentacji projektowej w Olszewce na 138 tys. z. 

Pan Starosta wspomniał o sytuacji pandemicznej w DPS w Kamieniu Kraj. W dalszej 

części wspomniał o procedurze szczepień. Do 18 grudnia osoby objęte szczepieniami 

mają zgłosić się do szpitala. 

Ad. 4. 

Prowadzący komisji zamknął posiedzenie Komisji o 10.40. 

V 

Ireneusz Balcer 


